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Protokół Nr VI/2007
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 22 marca 2007 roku.

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
4. Omówienie projektu budżetu gminy na 2007 rok (dyskusja) 

wraz z uchwałami okołobudżetowymi.
5. Podjęcie uchwał:

- w sprawie dotacji przedmiotowych dla G.P.
- w sprawie przedłużenia taryf dla G.P.
- w sprawie wspólnej inwestycji w zakresie kanalizacji Osiedla Jarosławiec
- w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych
- w sprawie doskonalenia i dokształcenia zawodowego nauczycieli
- w sprawie regulaminu wynagrodzeń nauczycieli
- w sprawie gminnego programu przeciwdziałania narkomanii na 2007 rok
- w sprawie gminnego programu rozwiązywania problemów alkoholowych na 
2007 rok
- w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sitno na 2007 rok 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy.
7. Interpelacje i zapytania Radnych - odpowiedzi.
8. Sprawy różne.
9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
10.Zamknięcie obrad sesji.

Radni obecni: 

1. Adamczuk Małgorzata
2. Brzozowski Janusz
3. Gazda Antoni
4. Juszczak Andrzej
5. Karski Aleksander
6. Kozak Leszek
7. Łuczyszyn Lucjan
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8. Mazurek Janusz
9. Mazurek Jerzy
10.Monastryski Ryszard
11.Niedźwiedź Zygmunt
12.Pawlicha Bogdan
13.Szajnoga Marek
14.Tukiendorf Edward
15.Wrotniak Mieczysław

Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia  obrad  VI  Sesji  Rady  Gminy  w  bieżącej  kadencji  dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf.
Przewodniczący powitał Radnych a także gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 
Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią 
Marię  Lichotę,  Zastępcę  Skarbnika  Gminy  Panią  Jolantę  Hryciuk,  Radnych 
Powiatowych: Pana Zenona Kupca i Pana Krzysztofa Gałaszkiewicza, Kierownika 
Gospodarstwa  Pomocniczego  Pana  Andrzeja  Kicińskiego,  Kierownika  Referatu 
Oświaty Pana Kazimierza Senia oraz przybyłych na obrady sesji sołtysów.
Obrady rozpoczęły się o godz. 8°° i trwały do godz. 16°°.

Ad 2
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

       Przewodniczący  Rady  Gminy Pan  Edward  Tukiendorf  na  podstawie  listy 
obecności stwierdził, że w obradach sesji uczestniczy 15 Radnych, co stanowi pełne 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.
Następnie  Przewodniczący  przedstawił  proponowany  porządek  obrad  pytając 
jednocześnie czy są do niego uwagi.
Sekretarz  Gminy  Pan  Marian  Bernat  przedstawił  dodatkowe  uchwały  dotyczące: 
regulaminu przyznawania nagród nauczycielom, lustracji, wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości  (Jarosławiec  i  Kornelówka)  oraz  projekt  uchwały  w  sprawie 
likwidacji S.P. w Kornelówce. 
Panowie  Radni  nie  wnosili  uwag  do  przedstawionego  porządku  i  przyjęli  go 
jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
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Ad. 3
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

       Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by  w skład Komisji  Uchwał 
i Wniosków weszli nw. Radni: Lucjan Łuczyszyn, Mieczysław Wrotniak i Antoni 
Gazda. 
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji  i  zostali powołani do jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 4
Omówienie projektu budżetu gminy na 2007 rok (dyskusja) 

wraz z uchwałami okołobudżetowymi

            Na wstępie Przewodniczący Rady Gminy odczytał protokół ze spotkania 
w dniu 8 marca b.r. poświęconego opracowaniu budżetu na 2007 rok.
Następnie  Przewodniczący  poprosił  o  dyskusję  i  zadawanie  pytań,  zgłaszając 
jednocześnie potrzebę ujęcia w budżecie kwoty min. 1500 zł na próby glebowe.
Pan Wójt  zaproponował przesunięcie na ten cel kwoty 1000 zł z Gminnej Spółki 
Wodnej i 500 zł ze związków gmin.
Pan  Jerzy  Mazurek  zwrócił  uwagę,  że  nie  omówiono  planu  Gospodarstwa 
Pomocniczego na  2007 r.  w zakresie  m.in.  wynagrodzeń,  wyjazdów służbowych, 
telefonów, szkoleń.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że plan Gospodarstwa Pomocniczego zwiększono dlatego, że 
planuje  się  dla  niego wiele  zadań takich  jak  budowa chodników czy wodociągu. 
Jeżeli  chodzi  o taryfy na wodę to stawki pozostały bez zmian.  Poprawiono tylko 
w regulaminie zapis dotyczący opłaty abonenckiej. Jeżeli chodzi o nieczystości stałe 
to tylko 74 osoby nie podpisało umów.
Dlatego jest prośba, by ten plan utrzymać chociaż przez pół roku.
Pan  Andrzej  Kiciński  dodał,  że  tylko  kierownik  i  konserwator  mają  telefony 
komórkowe i ryczałty na samochód i jak będzie trzeba to on zrezygnuje z ryczałtu. 
Trzeba też uczestniczyć w szkoleniach, żeby być na bieżąco w przepisach prawnych.
Pan Mieczysław Stec zapytał, czy ujęta jest w tym roku do remontu droga w Kolonii 
Kornelówce.
Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  ujęto  w  budżecie  30.000,-zł  na  nakropek.  Zaplanowano 
również wysypanie gruzem odcinek 650 m. do Pana Mazurka, odcinek do wylewiska 
w Jarosławcu, Horyszów Polski “Dolnica” i Cześniki Pan Pietrajczuk.
Pan  Ryszard  Monastyrski  zapytał  jak  długi  wyjdzie  odcinek  drogi  Rozdoły  – 
Horyszów Polski za tą kwotę 70.000,-zł.
Pan Wójt stwierdził, że ceny robót budowlanych zdrożały, ale planuje się wykonanie 
za tą kwotę odcinka około 400 metrów.
Pan Leszek Kozak zauważył, że większość dróg gminnych jest w opłakanym stanie.
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Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  drogi  gminne  nie  są  w  tak  opłakanym stanie,  gorzej  jest 
z drogami powiatowymi. Przyjęto pewne założenia do budżetu na 2007 rok. W tym 
roku drogi będą realizowane ze środków własnych. 
Następnie Pan Wójt przedstawił plan realizacji dróg w 2007 roku.
Pan  Bogdan  Pawlicha  stwierdził,  że  pierwsze  należałoby  zakończyć  temat 
Gospodarstwa Pomocniczego. W ubiegłym roku Rada Gminy była hojna, ale w tym 
roku trzeba uszczuplić wydatki w Gospodarstwie.
Następnie Pan Pawlicha zapytał ile osób pracuje w Gospodarstwie.
Pan  Kiciński  wyjaśnił,  że  pracuje  6,5  osób  –  2  konserwatorów,  2  pracowników 
fizycznych,  2  osoby  administracyjne,  księgowa  i  kierownik.  Zarobki 
w Gospodarstwie są niewielkie. Wydatki są duże a dochody małe. W tym tygodniu 
np.  wystąpiła  awaria  wodociągu  w  Sitnie  –  koszt  2  tysiące  złotych.  Sieć 
wodociągowa jest stara, trzeba wymieniać hydranty, remontować hydrofornie.
Dziennie  sprzedaje  się  120  m³ wody  w  Sitnie  i  30  m³ wody  w  Stanisławce 
i Jarosławcu. Wielu mieszkańców nie płaci za wodę.
Pan  Pawlicha  zauważył,  że  budżet  Gospodarstwa  wynosi  580.000,-zł  a  na 
wynagrodzenia  i  pochodne wydaje  się  prawie 260.000,-zł.  Prawie  50 % środków 
idzie na utrzymanie pracowników. 
Pan Janusz Brzozowski dodał, że dzieląc wynagrodzenia na pracowników wychodzi 
kwota  3.500,-zł  miesięcznie  na  1  etat.  Pani  Jadwiga  Car  jest  opłacana  z  Urzędu 
Gminy.  Skoro  jeden  pracownik  w  Gospodarstwie  kosztuje  więcej  niż  3  tysiące 
złotych miesięcznie to trzeba się zastanowić czy jest sens utrzymywania tego przez 
Gminę. Na pewno taki współczynnik wynagrodzenia nie wyjdzie np. Panu Emilowi. 
Tą sprawą powinna się zająć Komisja.
Pan  Sekretarz  stwierdził,  że  nie  można  patrzeć  w  ten  sposób  na  budżet 
Gospodarstwa. Dotacja Gminy wynosi 130.000,-zł a reszta to są dochody z wody, 
śmieci, ścieków. Można powołać Komisję i wszystko sprawdzić. Szykują się zmiany 
w  prawie  i  być  może  gospodarstwa  pomocnicze  będą  zlikwidowane.  Jak  będzie 
funkcjonowało wylewisko ścieków to na pewno sytuacja się poprawi. Wiadomo jak 
funkcjonowało Gospodarstwo jak pracował wcześniejszy kierownik. 
Pan  Wójt  dodał,  że  społeczeństwo  się  domaga  wszelkich  mediów  –  sieci 
wodociągowej,  kanalizacji,  oczyszczalni.  Ktoś  musi  się  tym zająć.  Dyskusja  jest 
jednostronna.  200.000,-zł  idzie  na  podstawowe  media.  Generalnie  sytuacja  się 
poprawia.  Z  dotacji  Gospodarstwo  musi  odprowadzić  7  %  VAT-u.  Wielu 
mieszkańców nie płaci swoich zobowiązań – np. Pan Pudłowski ma zobowiązania 
w  wysokości  kilku  tysięcy  złotych.  Potrzebna  jest  też  reorganizacja  gospodarki 
odpadowej w celu ograniczenia możliwości składowania odpadów przez osoby spoza 
gminy.  Funkcjonowanie  Gospodarstwa  może  zbadać  Komisja  Rewizyjna 
i Budżetowa.
Pan  Andrzej  Juszczak  stwierdził,  że  dyskusja  schodzi  na  inny  tor.  Głównym 
problemem jest wysokość wynagrodzeń w Gospodarstwie.
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Pan  Sekretarz  odpowiedział,  że  wszystkie  wpływy  i  wydatki  trzeba  księgować. 
W Gospodarstwie nic takiego złego się nie dzieje. Panie pracujące w administracji 
zarabiają po 600 złotych miesięcznie.
Pan Janusz  Brzozowski  zwrócił  uwagę,  że  podaje  się  osoby,  które  nie  podpisały 
umów na wywóz śmieci a np. jedna podana osoba od kilku lat jest w USA. Ponadto 
osoby, które wykonywały chodniki są ujęte w inwestycjach a nie w wynagrodzeniach 
osobowych.
Pan Sekretarz stwierdził,  że  w takim razie  jak obniży się  dotację  to  Wójt  będzie 
zmuszony zlikwidować Gospodarstwo.
Pan Wójt dodał, że oprócz tych osób wymienionych w sezonie pracowało jeszcze 
8 osób przy inwestycjach. Ponadto dochodzą jeszcze skazani.
Pan Bogdan Pawlicha zaproponował, by zmniejszyć dotację dla G.P. Na 80.000,-zł 
a 50.000,-zł przeznaczyć na rezerwę.
Pan  Zygmunt  Niedźwiedź  zauważył,  że  to  automatycznie  oznacza  zamknięcie 
Gospodarstwa. Ewentualnie można zmniejszyć dotację do 120.000,-zł.
Pan  Andrzej  Kiciński  poinformował,  że  potrzeba  środków  na  modernizację 
hydroforni.
Pan Pawlicha zaproponował, by te 50.000,-zł dać do rezerwy a jak będzie awaria to 
się Gospodarstwu dołoży środków.
Pan Jerzy Mazurek zapytał, czy te 50.000,-zł będzie zabrane z zastrzeżeniem, że po 
kontroli te środki wrócą do G.P.
Pan Wójt stwierdził,  że jeżeli  zabierze się te 50.000,-zł to trzeba będzie zamknąć 
Gospodarstwo i kilka miejscowości będzie bez wody. Dziwne, że taka propozycja 
wychodzi od osoby, która prowadzi działalność gospodarczą. Jeżeli będzie podjęta 
taka decyzja to dziś już trzeba dawać wypowiedzenia pracownikom.
Pani  Janina  Zawada  dodała,  że  pracownicy  Gospodarstwa  starają  się  dobrze 
pracować i dbać i czystość i porządek na terenie gminy.
Pan Jerzy Mazurek zaproponował,  by zostawić obecną dotację  do następnej  sesji 
a Komisja Rewizyjna sprawdzi temat wynagrodzeń w Gospodarstwie.
Następnie  Pan  Sekretarz  przedstawił  Wieloletni  Plan  Inwestycyjny  oraz  wydatki 
inwestycyjne na 2007 rok.
Pan Franciszek Grela poprosił o dopisanie do WPI drogi Boży Dar “Sosny”.
Przewodniczący Rady  Gminy  zapytał  się  o  kwotę  4.000,-zł  na  chodnik  w dziale 
Oświata.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że jest to ujęty chodnik wykonany w ubiegłym roku przed 
powiatowym świętem sportu.
Pan  Ryszard  Monastyrski  zgłosił  awarię  1  lampy  w  Rozdołach  i  zapytał 
o kontynuację oświetlenia w kierunku Stanisławki.
Przewodniczący  Rady  Gminy  poruszył  sprawę  niedrożnego  rowu  koło  Pana 
Grzegórzko w Horyszowie Polskim.
Pani Janina Zawada wyjaśniła, że Strażacy mieli przekopać rów. Trzeba też, żeby 
Pan Kucharczuk pogłębił most.
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Pan Aleksander Karski zwrócił uwagę, że koło Pani Sołtys jest zapchany przepust 
a sołtys powinien dawać przykład.   
Następnie głos zabrał Pan Krzysztof Gałaszkiewicz informując, że jest uchwalony 
budżet  powiatowy.  Przybyło  środków na  drogownictwo.  Zaplanowano  na  ten  cel 
prawie 3 miliony złotych. 100.000,-zł jest ujęte na kostkę chodnikową we współpracy 
z gminami (3000 m² kostki na wszystkie gminy). Zaplanowany jest remont mostu 
w Janówce – 20.000,-zł. Droga Cześniki Wolica (4 km) będzie nawieziona ścinkami 
asfaltowymi. Zostanie też wykonane studium wykonalności na drogę Łapiguz – Sitno 
– Miączyn z łącznikami do drogi Hrubieszowskiej.
Zadłużenie  Szpitala  w Szczebrzeszynie  wynosi  4,5  miliona  złotych.  W tym roku 
powiat przekazał już 900.000,-zł i teraz Dyrektor Szpitala znów wystąpił do Zarządu 
Powiatu o pożyczkę w wys. 70.000,-zł. Jeżeli zadłużenie do końca roku się zwiększy 
to nastąpi restrukturyzacja Szpitala.
W  budżecie  powiatowym  zaplanowano  również  środki  na  naprawę  przepustu 
w Cześnikach zgłaszanego na Walnym Zgromadzeniu GSW w Sitnie.
Stowarzyszenie  Samorządowe  wystosowało  pismo  z  poparciem  wniosku  Gminy 
o przyznanie gimbusa. Wniosek w tej chwili jest na trzecim miejscu.
Jeżeli chodzi o wnioski o dopłaty bezpośrednie to od tego roku ODR pobiera opłaty 
za ich wypełnienie. Przez dwa ostatnie lata wypełniano wnioski za darmo ale FAPA 
zwracała 70 zł za 1 wniosek. Od tego roku wypełnianie wniosków będzie płatne – od 
20  zł  za  grunty  do  6,70  ha  do  200  zł  za  grunty  pow.  20  ha  i  pow.  50  działek 
ewidencyjnych. Zmieniły się też zasady wypełniania wniosków.
Jeżeli  chodzi  o  fundusze  unijne,  to  do  PROW  dopisano  gospodarstwa 
niskotowarowe.  Została  jeszcze  kwota  230  milionów  złotych  na  działanie  1.1 
inwestycje  w  gospodarstwach  rolnych  –  na  obecnych  zasadach,  które  są 
korzystniejsze niż zasady, które będą obowiązywać w latach następnych.
Na tym Pan Gałaszkiewicz zakończył wypowiedź.
Pan  Eugeniusz  Grela  zapytał  dlaczego  nie  ma  szkolenia  dla  rolników  na  temat 
wypełniania tych wniosków.
Pan Gałaszkiewicz stwierdził, że wójtowie przejmują inicjatywę w zakresie pomocy 
w wypełnianiu wniosków. Stażyści będą pomagali wypełniać wnioski. 
Natomiast pracownicy ODR-u mają doświadczenie i jak będzie korekta wniosku to 
zrobią ją bezpłatnie.
Pieniądze z wypełniania wniosków są potrzebne do funkcjonowania ODR-u.
W tym roku zaplanowano wymianę dachu w Pałacu.
Następnie Pan Gałaszkiewicz wyjaśnił sytuację prawną w zakresie płyt gnojowych.
Przewodniczący  Rady  Gminy  przypomniał,  że  kiedyś  padła  propozycja,  żeby  na 
terenie Gminy utworzyć oddział ARiMR do załatwiania podstawowych kwestii.
Pan Gałaszkiewicz stwierdził, że pierwszy raz słyszy taką propozycję. ODR może 
wygospodarować  biurko  i  pomieszczenie  natomiast  niech  Wójt  wystosuje  pismo 
w tej sprawie do ARiMR.
Pan Sekretarz zapytał czy Starostwo ma uchwalony WPI.
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Ponadto Pan Sekretarz poinformował, że jest założone Stowarzyszenie, które będzie 
pomagać w wypełnianiu wniosków przy konkurencyjnych cenach.
Pan  Zenon  Kupiec  poinformował,  że  są  opóźnienia  w  wysyłaniu  wniosków  do 
rolników.  Ponadto  zaplanowano  skontrolowanie  20  %  gospodarstw 
niskotowarowych.
Pan Gałaszkiewicz dodał, że część osób w tym roku dostanie już płatność – 4800 zł.
Ale rolnicy, jeżeli chcą dostawać tą pomoc przez 5 lat to muszą wykonać zamierzenia 
zapisane w planie  to jest np. dojście do 4 ESU, ukończenie szkolenia itp.
ODR będzie realizował takie trzydniowe szkolenia dla rolników.
Natomiast odnośnie WPI to Starostwo ma je opracowane.
Pan Franciszek Grela poinformował, że Izba Rolnicza wypełnia wnioski o dopłaty 
bez pobierania opłat.
Następnie powrócono do dyskusji nad budżetem na 2007 rok.
Pan  Jerzy  Mazurek  zwrócił  się  z  wnioskiem  o  wykonanie  100  m  dywanika 
asfaltowego koło P. Frankiewicza.
Pan  Ryszard  Monastyrski  złożył  wniosek,  by  drogę  Rozdoły  –  Horyszów Polski 
podzielić na dwa etapy. Ponadto Pan Monastyrski poprosił o wysypanie żużlem drogi 
Rozdoły “krzaki”.
Na tym zakończono dyskusję nad budżetem Gminy Sitno na 2007 rok.

Ad. 5
Podjęcie uchwał

Przy podejmowaniu uchwał brało udział 15 Radnych.
Przewodniczący Komisji Uchwał i  Wniosków Pan Mieczysław Wrotniak odczytał 
kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia:

1) Uchwała Nr VI/29/07 Rady Gminy Sitno z dnia 22 marca 2007 roku w sprawie 
określenia  stawek  dotacji  przedmiotowej  do  ceny  1  m³ wody  dostarczonej 
z wodociągu gminnego oraz do ceny 1 m³ nieczystości stałych.
W głosowaniu jawnym za ww. uchwałą opowiedziało się 13 Radnych, przeciw 
0, wstrzymało się od głosu 0 (głosowało 13 Radnych).

2) Uchwała Nr VI/30/07 Rady Gminy Sitno z dnia 22 marca 2007 roku w sprawie 
przedłużenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  oraz  zbiorowe 
odprowadzanie ścieków.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

3) Uchwała Nr VI/31/07 Rady Gminy Sitno z dnia 22 marca 2007 roku w sprawie 
zabezpieczenia  środków na realizację inwestycji  pod nazwą: “Ochrona wód 
GZWP  –  407  poprzez  rozbudowę  sieci  kanalizacyjnej  w  Jarosławcu” 
współfinansowanej  ze  środków  Norweskiego  Mechanizmu  Finansowego  i 
Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego.
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Pan Wójt wyjaśnił ww. uchwałę, która została przyjęta w głosowaniu jawnym 
przy 13 głosach za, 0 przeciw i 2 głosach wstrzymujących.

4) Uchwała Nr VI/32/07 Rady Gminy Sitno z dnia 22 marca 2007 roku w sprawie 
zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

5) Uchwała Nr VI/33/07 Rady Gminy Sitno z dnia 22 marca 2007 roku w sprawie 
ustalenia  planu  dofinansowania,  dokształcania  i  doskonalenia  zawodowego 
nauczycieli w 2007 roku.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

6) Uchwała Nr VI/34/07 Rady Gminy Sitno z dnia 22 marca 2007 roku w sprawie 
ustalenia  regulaminu  określającego  wysokość  i  szczegółowe  warunki 
przyznawania  nauczycielskich  dodatków  do  wynagrodzenia  zasadniczego, 
szczegółowe  warunki  obliczania  i  wypłacania  wynagrodzenia  za  godziny 
ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych  zastępstw  nauczycieli  oraz  innych 
świadczeń wynikających ze stosunku pracy.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

7) Uchwała Nr VI/35/07 Rady Gminy Sitno z dnia 22 marca 2007 roku w sprawie 
uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2007 rok.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

8) Uchwała Nr VI/36/07 Rady Gminy Sitno z dnia 22 marca 2007 roku w sprawie 
uchwalenia  gminnego  programu  profilaktyki  i  rozwiązywania  problemów 
alkoholowych na rok 2007.
Uchwała  ta  została  przyjęta  w  głosowaniu  jawnym  przy  14  głosach  za, 
0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym.

9) Uchwała Nr VI/37/07 Rady Gminy Sitno z dnia 22 marca 2007 roku w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Sitno na 2007 rok.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

10)Uchwała Nr VI/38/07 Rady Gminy Sitno z dnia 22 marca 2007 roku w sprawie 
ustalenia  regulaminu określającego tryb  i  kryteria  przyznawania  nagród dla 
nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno-
wychowawcze.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

11)Uchwała Nr VI/39/07 Rady Gminy Sitno z dnia 22 marca 2007 roku w sprawie 
powiadomienia o obowiązku przedłożenia oświadczeń lustracyjnych.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

12)Uchwała Nr VI/40/07 Rady Gminy Sitno z dnia 22 marca 2007 roku w sprawie 
powiadomienia o obowiązku przedłożenia oświadczeń lustracyjnych.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

13)Uchwała Nr VI/41/07 Rady Gminy Sitno z dnia 22 marca 2007 roku w sprawie 
wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie nieruchomości.
Uchwała  ta  została  przyjęta  w  głosowaniu  jawnym przy  14  głosach  za,  0 
przeciw i 1 głosie wstrzymującym. 



--  9  --

14)Uchwała Nr VI/42/07 Rady Gminy Sitno z dnia 22 marca 2007 roku w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

Następnie  Pan  Wójt  poprosił  o  zajęcie  stanowiska  w  sprawie  nieruchomości  po 
byłym SKR w Kornelówce. Wycena rzeczoznawcy wynosi 17.000,-zł + VAT jednak 
nie było osób chętnych do nabycia tej nieruchomości.
Na 27.04.2007 r. zaplanowano rokowania, ale jest propozycja by zmniejszyć wycenę 
do 10.000,-zł.
Pan Janusz Brzozowski zaproponował obniżenie kwoty do 13.000,-zł.
Pan Leszek Kozak zaproponował kwotę 10.000,-zł plus minus 10 %.
W głosowaniu jawnym za ww. propozycją opowiedziało się 13 Radnych, przeciw 0, 
2 Radnych wstrzymało się od głosu.
Następnie Pan Sekretarz zapoznał Państwa Radnych z projektem uchwały w sprawie 
likwidacji Szkoły Podstawowej w Kornelówce.

Ad.6
 Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy

            Sprawozdanie  z  działalności  międzysesyjnej  przedstawił  Wójt  Gminy 
Pan dr inż. Kajetan Protas.

Ad. 7
Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi

  Punkt ten został zrealizowany na bieżąco w trakcie obrad sesji.

Ad. 8
Sprawy różne

Przewodniczący  Rady  Gminy  poruszył  temat  podania  Pana  Wojdy  pytając,  czy 
sprawa została już wyjaśniona i czy dobro Pana Wojdy zostało naruszone czy nie.
Pan Wójt wyjaśnił, że Gmina nie naruszyła dóbr Pana Wojdy.
Pan Ryszard Monastyrski zapytał czy nie można byłoby zmienić zasad wypisywania 
nakazów  na  kilku  współwłaścicieli  i  czy  sołtys  nie  może  przyjmować  podatku 
z innych miejscowości.
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Pan  Stanisław  Namroży  dodał,  że  mieszkańcy  woleliby  zapłacić  podatek  u  tego 
sołtysa, gdzie mieszkają.
Pan Sekretarz obiecał rozeznanie prawne w ww. sprawie.
Pan Jerzy Mazurek poruszył temat kontrolowania dzieci, które dojeżdżają do Szkoły 
w Jarosławcu.
Ponadto Pan Mazurek złożył wniosek w sprawie rozgraniczenia łąki P. Gajewskiego. 
Pan Eugeniusz Grela zwrócił się z prośbą o zalegalizowanie wagi na punkcie skupu 
żywca w Sitnie.
Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że opłaty za ważenie pobiera osoba prywatna 
i gmina nie może finansować legalizacji wagi.
Następnie  Pan  Zygmunt  Niedźwiedź  przedstawił  informacje  ze  szkolenia 
budżetowego  organizowanego  przez  RIO,  w  którym  uczestniczył  wspólnie 
z Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej.
Pan  Marek  Szajnoga  zapytał  dlaczego  Przewodniczący  Komisji  Oświaty  był  na 
szkoleniu budżetowym.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że w szkoleniu miał uczestniczyć Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej i Przewodniczący Rady Gminy ale za Przewodniczącego Rady pojechał 
Zastępca Przewodniczącego.
Pan  Janusz  Brzozowski  zauważył,  że  w  takim  szkoleniu  powinien  uczestniczyć 
Przewodniczący Komisji Budżetowej.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  pismo  w  sprawie  utworzenia 
sołectwa Jarosławiec Osiedle (pismo w załączeniu).
Pan  Janusz  Brzozowski  stwierdził,  że  to  podanie  wpłynęło  z  tego  względu,  że 
urażono  czyjeś  ambicje.  Należałoby  utworzyć  Radę  Osiedla.  Miejscowości 
z  tradycjami  nie  powinno  się  dzielić.  Sołectwo  powinno  zostać  takie  jak  jest 
natomiast można utworzyć Radę Osiedla.
Pan  Sekretarz  dodał,  że  potrzebni  będą  reprezentanci  Osiedla,  którzy  zajmą  się 
sprawą umów odn. kanalizacji.
Pan  Janusz  Brzozowski  złożył  wniosek  formalny  o  utworzenie  Rady  Osiedla 
Jarosławiec.
Pan  Andrzej  Juszczak  zauważył,  że  należy  wprowadzić  odpowiednie  zmiany 
w statucie sołectwa.  
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zapytał kto jest za przyjęciem stanowiska by 
utrzymać obecne sołectwo Jarosławiec i utworzyć Radę Osiedla.
W głosowaniu jawnym za ww. stanowiskiem opowiedziało się 14 Radnych, przeciw 
– 0, 1 Radny wstrzymał się od głosu.
Następnie Pan Ryszard Monastyrski ponowił wniosek o podzielenie realizacji drogi 
Rozdoły – Horyszów Polski na 2 lata.
Pan Wójt wyjaśnił, że ten wniosek jest już ujęty w budżecie.
Na tym zakończono realizację ww. punktu porządku obrad.
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Ad.9
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

       Protokół Nr V/2007 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad sesji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  Państwo  Radni  zapoznali  się  z  tym 
protokołem i czy są do niego uwagi.
Państwo Radni nie wnosili uwag do protokołu i przyjęli go w głosowaniu jawnym 
przy 14 głosach za, 0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  przypomniał  o  terminie  składania 
oświadczeń majątkowych a Pan Wójt podziękował za przyjęcie budżetu na 2007 rok.

Ad. 10
Zamknięcie obrad sesji

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował zaproszonym 
gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.
Następnie Przewodniczącego Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołował:       
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